

推荐信 (Reference)

致申请人：请规整填写或键入所有信息，并将这份表格和标有西南神学院地址的信封交给推荐人。

To the applicant: Please print in ink or type all information in this section and forward the form with an envelope addressed to Southwestern to the individual making the recommendation.

全名 Full Name _____ 出生日期 Date of Birth ____ / ____ / ____

我在此声明，一旦评估表完成，我将放弃获取评估表的权利。我明白这封推荐信将被视为机密文件，仅被西南神学院用来考虑我的申请。我也允许在这份文件上提及的推荐人向西南神学院表达他（她）个人对我的了解和看法。

我允准西南神学院、神学院的代理和代表以及此文件上提及的推荐人提供、查阅、使用这些个人信息和对我的看法。我放弃追究由此可能产生的任何性质的责任，并认为他们的举措都是善意无害的。

I hereby waive my right to have access to this evaluation form, when completed, and understand that this confidential recommendation is to be used only in consideration of my application to Southwestern. I also give permission to the individual named in this document as a reference, to release his or her personal information and opinions of me to Southwestern.

I hereby release, discharge, and hold harmless Southwestern, its agents or representatives, and the individual named in this document as a reference from any and all liability of every nature and kind arising out of the furnishing, inspection, and use of such personal information and opinions.

申请人签名 Signature of applicant _____ 日期 Date _____

致推荐人：感谢你抽出宝贵的时间来对申请人作出真实的评价。完成这份表格后，请直接寄往招生办公室。如需要，请自行加页提供进一步的声明和（或者）解释。

To the Recommender: Thank you for taking the time to give your honest evaluation of this applicant. The form, when completed, should be mailed directly to the Office of Admissions. Please feel free to provide further statements and/or explanations on a separate sheet of paper.

推荐人姓名 Name of recommender _____

职务 Position _____

电子邮箱 Email Address _____

电话 Telephone _____

推荐人签名 Signature of recommender _____

日期 Date _____

评价 Evaluation

1. 您认识申请人多长时间? How long have you known the applicant? _____

是何关系? In what capacity? _____

2. 请您从下面列出的项目勾选出相对应的评价

Please evaluate the applicant on the following by checking the appropriate category.

品质 Qualifications	优秀 Superior	一般 Average	需改进 Needs Improve	无法观察到 Not Observed
作为神学生候选人的总体潜力 Overall potential as a candidate for seminary/college				
人际关系 Interpersonal skills				
领导能力 Leadership ability				
金钱管理能力 Financial responsibility				
事奉的呼召 Call to ministry				
品行端正 Integrity				
智力 Intellectual ability				
口头表达能力 Oral expression				
写作能力 Written expression				
道德操守 Moral character				
完成任务的能力 Ability to accomplish tasks				
在没有监督指导时有效工作的能力 Ability to work effectively without supervision				
和别人协作的能力 Ability to work well with others				

3. 您认为申请人配偶对基督徒事工的态度如何?

How do you perceive the attitude of the applicant's spouse toward Christian services?

- 非常积极 积极但有所保留 中性 消极 无法选择
 Very positive Positive, with reservation Neutral Negative Not Applicable

4. 您推荐申请人在西南神学院接受事奉的培训吗? Do you recommend this applicant for ministry training at Southwestern?

- 极力推荐 推荐 推荐但有所保留 不推荐
 Highly Recommend Recommend Recommend with Reservation Do Not Recommend

西南浸信会神学院

Southwestern Baptist Theological Seminary

P.O. Box 22476, Fort Worth, TX 76122-0740

817-923-1921 x4425 Chinese@swbts.edu

<http://swbts.edu/chinese>